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Maastricht, 13 maart 2025 

 
Betreft: Schriftelijke vragen van Partij voor de Dieren inzake Chipplicht en verzoek 
                Dierenvoedselbank HvH Limburg. 

 
Geacht college, 

 
Op vrijdag 7 maart jl. lazen wij de oproep van de Dierenvoedselbank Hart voor Huisdieren Limburg 
aan uw college, om het preventief chippen en registeren van honden en katten tot €25 per dier in de 
bijzondere bijstand op te nemen. Dit in verband met de chipplicht die vanaf 2026, naast de al 
bestaande chipplicht voor honden, ook voor katten zal gelden. De Dierenvoedselbank vreest dat het 
aantal dieren in het asiel, toe zal nemen wanneer mensen in bijvoorbeeld de schuldhulpverlening of 
met een laag inkomen de kosten van het chippen en registreren niet kunnen voldoen en daarom 
afstand doen van hun huisdieren.    
 
Cliënten van de Dierenvoedselbank HvH Limburg kunnen nu al gratis gebruik kunnen maken van de 
chipservice aan huis, met extra oog op dierenwelzijn omdat de dieren niet vervoerd hoeven te 
worden. Ook wordt de chip meteen online geregistreerd, een belangrijke extra stap, gezien er veel 
zwerfkatten en -honden opgevangen worden die wel zijn gechipt, maar niet online staan 
geregistreerd. Het online registreren kost namelijk doorgaans zo’n €17, boven op de kosten voor het 
chippen en eventuele consult bij de dierenarts.  
 
Voor huishoudens die geen client zijn van de Dierenvoedselbank, is de organisatie genoodzaakt om 
€15 voor het chippen van een kat, en €25 voor het chippen van een hond in rekening te brengen, de 
prijs voor het online registreren zit bij deze prijs inbegrepen. Om mensen met lage inkomens die 
geen client zijn bij de Dierenvoedselbank én hun huisdieren, die nu tussen wal en schip vallen, te 
ondersteunen, vraagt de organisatie om de kosten voor het chippen van honden en katten tot €25 in 
de bijzondere bijstand op te nemen. 
 
De eenmalige kosten voor het chippen van een huisdier door de Dierenvoedselbank zijn in 
verhouding niet alleen voordeliger dan het (langdurig) opvangen van huisdieren in het asiel, er wordt 
ook bespaard op het leed bij zowel mens en dier, wanneer zij door het opnemen van een regeling in 
de bijzondere bijstand bij elkaar kunnen blijven en elkaar sneller terugvinden.  
 



 
 
In de in februari aangenomen nota Dierenwelzijn wordt aandacht besteed aan het chippen van 
huisdieren en van katten in het bijzonder en wordt er gesteld dat chip- en registratie acties worden 
ondersteund en er zal worden gecommuniceerd over de noodzaak van het chippen. 

 
1. De gemeente Maastricht vermeldt de Dierenvoedselbank HvH Limburg al op de (online) 

Sociale Kaart, hier staat echter alleen de verstrekking van de gratis voedselpakketten 
genoemd. Is het college bereid ook de chipservice toe te voegen aan de vermelding van de 
Dierenvoedselbank op de Sociale Kaart? Zo ja, op welke termijn? Zo nee, waarom niet? 

2. Is uw college bereid het verzoek van de Dierenvoedselbank om de kosten voor het preventief 
chippen van katten en honden tot €25 per dier in de bijzondere bijstand op te nemen, in te 
willigen? Zo ja, wat zijn hiervan de gevolgen voor uw college? En zo nee, waarom niet? 

 
De afgelopen weken werden er op verschillende locaties in de stad, overleden katten gedumpt. Deze 
situatie maakt de noodzaak voor het chippen én registreren van huisdieren op schrijnende wijzen 
zichtbaar.  
  

3. Is uw college bereid om op korte termijn, op de gemeentelijke (social media) kanalen, 
aandacht te vragen voor het belang van het chippen van huisdieren? Zo ja, welke gevolgen 
heeft dit voor uw college? Zo nee, waarom niet? 

 
In ons gesprek met de Dierenvoedselbank HvH Limburg, werd duidelijk dat er tot op heden geen 
contact is gezocht door de gemeente met de organisatie. Dit, terwijl er op 2 juli 2024 een door onze 
fractie ingediende motie is aangenomen waarin onder andere wordt verzocht in gesprek te gaan met 
de Dierenvoedselbank om te onderzoeken hoe de gemeente de Dierenvoedselbank kan 
ondersteunen. 
 

4. Waarom is er tot op heden geen contact gezocht met de Dierenvoedselbank, en op welke 
termijn is uw college van plan om bovenstaand beslispunt van de motie uit te voeren?  

5. Hoe verhoudt het niet uitvoeren van de motie zich tot uw taak als uitvoerend orgaan en de 
raad als hoogste orgaan? 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 

Ria Strik  Stephanie Blom 

Partij voor de Dieren  SP 


